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COMUNICAT DE PRESĂ

Participarea preşedintelui Consiliului Judeţului Galaţi la prima şedinţă a 
Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică

Preşedintele Consiliului Judeţului Galaţi, Eugen Chebac, a participat astăzi la 

prima şedinţă a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică (ATOP). 

 Pe ordinea de zi a şedinţei s-au aflat aprobarea raportului de evaluare a activităţii 

desfăşurate de Inspectoratul de Poliţie al Judeţului Galaţi în anul 2008, aprobarea 

planului strategic anual privind principalele obiective de acţiune ale IPJ şi aprobarea 

planului de activităţi pe anul 2009 al ATOP Galaţi. 

 „Am ţinut să fiu prezent la prima şedinţă a ATOP, având în vedere că a trecut ceva 

vreme de când vechia structură şi-a încetat activitatea şi ţinând cont de faptul că începem 

acum activitatea în noua formulă. Sunt câteva chestiuni pe care trebuie să le reglementăm

şi aici amintesc solicitarea IPJ vis-a-vis de combustibilul pentru maşinile pe care le avem 

la dânşii. Avem o problemă pe buget şi o să vedem cum o vom reglementa pe parcurs. Vă

pot spune că abonamentele pentru GPS sunt făcute, la fel şi asigurările CASCO pentru 

aceste maşini”, a precizat şeful CJ Galaţi, Eugen Chebac. 

 În cadrul şedinţei s-au adus completări planului de activităţi al ATOP şi s-au 

discutat şi alte aspecte despre asigurarea siguranţei în şcoli şi pe străzi. 


